
Jaarverslag Jeugdafdeling Schaakstad 2022-2023

Een veelbewogen jaar.
In de pandemie tijd bleek de jeugd een enorme belangstelling voor de schaaksport te
hebben gekregen. De groei van het jaar eerder zette door. We groeiden van 60 naar 80
deelnemende kinderen. Voor de kinderen was het, een enkele uitzondering daargelaten,
gelukkig van begin tot einde een goed jaar. We organiseerden met hulp van eigen
vrijwilligers, schoolschaak vrijwilligers, ouders en bestuursleden

Vele gezellige en leerzame clubavonden
Pepernoten toernooi ruim 70 deelnemers
OAJK toernooi ruim 60 individuele deelnemers
ABKS samen met schoolschaak 40 teams met reserves
GP grandprix toernooi (voorheen IJsco toernooi) bijna 100 deelnemers
Ook namen zowel individuele spelers als teams deel aan regionale toernooitjes.

Een bijzondere prestatie was ons D team dat bij de JCC een plaats in de NK finales D
bemachtigde

Het was voor de Jeugdcommissie een uitdaging e.e.a. in goede banen te leiden en te
houden. Helaas is dat altijd niet gelukt:

● We gebruikten meer ruimtes in de school dan contractueel maximaal
overeengekomen.

● We zagen niet altijd kans ons aan de huisregels te houden.
● We konden met moeite voldoende docent-vrijwilligers vinden maar zagen

onvoldoende kans hen goed te begeleiden.
E.e.a. leidde tot:

● Het eind mei opzeggen van de huur door de Regenboog per 1 oktober
● Het uiteenvallen van de jeugdcommissie.
● Een evaluatie door de 18 vrijwilligers die duidelijk aangaf dat er geen duidelijke

structuur was en geen begeleiding van de nieuwe docenten. Ze wilden meer
betrokken zijn bij de organisatie, de taken meer verdelen.

Het bestuur besloot in te grijpen, en nam de taak op zich om te zoeken naar een nieuwe
locatie. Door de zomervakantie kwam die zoektocht helaas pas in september op gang. Het
bestuur eiste meer onderling overleg en betere samenwerking.
Medio september kwamen de jeugdcommissie, het dagelijks bestuur en een gespreksleider
bij elkaar. Vijf vrijwilliger-docenten bleken bereid zich deels onder voorwaarden komend
seizoen extra in te zetten. Een week later bleek men echter door een fundamenteel gebrek
aan onderling vertrouwen het niet eens te kunnen worden over een herverdeling van taken,
wat leidde tot het vertrek van een van de vrijwilligers.
Mede dankzij de bereidheid van onze vrijwilligers om zich meer dan voorheen in te zetten,
kon het nieuwe seizoen 2023-24 met enkele weken vertraging toch van start gaan in ons
denksportcentrum.
Duidelijk is wel dat bestuur en jeugdafdeling onvoldoende samenwerkten.
Voorstel van het bestuur is een meer evenwichtige verdeling van de bestuursleden met
inzicht in de jeugdafdeling en overige bestuursleden.

Maarten.


